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Fapte 11: 18,  „Când ei au auzit aceste lucruri, s-au liniştit, au slăvit pe 
Dumnezeu spunând: „Dumnezeu a dat deci şi Neamurilor pocăinţa, ca 
să aibă Viaţa”. 
 
Ascultaţi ce spune Profetul lui Dumnezeu despre acesta: 
 
 *Şi acum, acesta este calea prin care voi veniţi: prin justificare 
ca să credeţi pe Dumnezeu, (Rom 5: 1-2). Voi aţi fost botezaţi spre 
pocăinţă pentru iertarea păcatelor voastre (Fapte 2: 38). Voi v-aţi 
mărturisit păcatele voastre înaintea lui Dumnezeu, şi El v-a iertat. Şi voi 
aţi fost botezaţi ca să arătaţi că voi aţi fost iertaţi, mărturisind oamenilor 
şi arătând lumii că voi credeţi că Isus Cristos a murit pentru voi, şi El a 
luat locul vostru, şi acum voi staţi în locul Lui. El a devenit voi pentru 
ca voi să puteţi deveni El. Atunci puterea sfinţitoare a lui Dumnezeu vă 
curăţeşte de toate obiceiurile din viaţa voastră (Evrei 10: 10; 1Petru 1: 
2). Voi obişnuiaţi să fumaţi, să beţi, să faceţi lucruri ce nu erau corecte, 
spuneaţi minciuni, şi de toate. Atunci puterea sfinţitoare a Sângelui lui 
Isus Cristos a venit în viaţa voastră; ea scoate afară toate lucrurile de la 
voi (Ioan 17: 17-19) Dacă voi se întâmplă să spuneţi, ceva a fost greşit, 
repede voi spuneţi,”Păi stai puţin, scuză-mă, eu nu am intenţionat să o 
spun în felul acesta.” Vedeţi? Diavolul a pus o capcană acolo, dar voi 
aveţi har ca să veniţi înapoi dacă voi sunteţi un creştin adevărat, spuneţi, 
„Eu am fost greşit.” Da! (Gal.6: 1; Evr. 10: 1-2). 
 Acum, următorul lucru pe care voi îl primiţi, era botezul Duhului 
Sfânt şi Foc. (Mat.3: 11-12; 1Cor. 12-13). Acum, Dumnezeu, când 
acest mileniu este gata, Dumnezeu urmează să dea lumii un botez cu 
Foc. Acesta urmează să arunce în aer întregul lucru. Cerurile şi 
pământul for arde. Petru a spus aşa (2 Petru 3: 9-10). Şi totul va avea un 
botez de Foc, o renovare a întregului lucru, şi acolo vor fi un cer nou şi 
un pământ nou (Apoc. 21: 1) Acolo este locul unde locuieşte 
neprihănirea. Noi am devenit, din fiinţe muritoare, din fiinţe temporare, 
am devenit fiinţe eterne, când Cuvântul lui Dumnezeu a aprins sufletele 



noastre şi noi am devenit fii şi fiice ale lui Dumnezeu cu atribute, cu 
gene ale lui Dumnezeu în noi ca să fim fii şi fiice ale lui Dumnezeu 
Tatăl în ceruri, strigând, „Ava”, adică Tată: Dumnezeul meu, 
Dumnezeul meu. (Romani 8: 14-17). 
 
 *Acum, primul pas este pocăinţa faţă de Dumnezeu (Apoc. 3: 
19; Ier.31: 19; 2Tim.2: 25-26), şi apoi ceea ce urmează după acesta este 
botezul în apă. Botezul în apă: „Pocăiţi-vă şi fiţi botezaţi în Numele 
Domnului Isus Cristos.” Vedeţi? Botezul în apă, urmează, arătând că 
pocăinţa a fost originală, sau, pentru iertarea păcatelor noastre trecute. 
Acum, Aceea nu are nimic de a face cu păcatele viitoare. Aceea doar 
iartă. „Pocăiţi-vă şi fiţi botezaţi în Numele lui Isus Cristos.” Pentru ce? 
Pentru iertare, luând la o parte păcatele trecute; nu are nimic de a face 
cu păcatele viitoare. Doar că păcatele voastre au fost şterse, ceea ce voi 
aţi făcut. Voi nu vă puteţi pocăi pentru ceea ce a făcut Adam. Voi nu aţi 
făcut-o; Adam a făcut-o. Voi doar aţi obţinut iertare pentru ceea ce voi 
aţi făcut-o. Vechea natură este tot acolo. 
 Lucrul care v-a făcut pe voi să o faceţi, este tot acolo. Aceea este 
vechea rădăcină a răului. Ea este tot acolo. 
 *Observaţi, apoi, cea de a doua, vine sfinţirea, care pune 
gândurile noastre în ordine pentru sfinţenie: a gândi corect, luând la o 
parte. „Sfinţirea” este un cuvânt compus Grecesc care înseamnă „curăţat 
şi pus deoparte pentru slujbă.” 
 Apoi, următorul care urmează este botezul cu foc şi cu Duh 
Sfânt pentru ca Dumnezeu să poată locui în noi, şi Focul lui Dumnezeu 
curăţă inimile noastre de păcat şi pune Duhul Sfânt înăuntru. Apoi, noi 
aducem înainte (manifestăm - producem) aceeaşi Viaţă ca a Lui pentru 
că aceea este în noi. 
 Observaţi, în naşterea naturală, când o femeie dă naştere la un 
copil... Viaţa naturală tipizează viaţa spirituală. Când o femeie dă 
naştere unui copil, natural, primul lucru care se întâmplă este ruperea 
apei, apoi, sângele, şi apoi duhul: viaţa. Apucaţi micuţul şi loviţi-l şi el 
va începe să strige. Apa, sângele, duhul... (1 Ioan 5: 7-8) 
 Şi acum, când un copil este născut în Împărăţia lui Dumnezeu, 
vine prin acelaşi lucru: Apa, Sângele, Duhul (Ioan.3: 3; Efes.5: 26). 
 Acum, observaţi, sfinţirea, al doilea stagiu, curăţă gândul, 
potriveşte inima, gândul inimii pentru sfinţire. 
 Un om poate să se pocăiască de păcat şi el totuşi să se gândească 
la... Ei bine, poate că el este un om imoral. Fiecare femeie cu arătare 



(aspect) imoral pe care el o găseşte, el este încă acolo. Poate că el este 
un beţiv. De fiecare dată când el miroase o băutură, este tot acolo. 
Vedeţi? Dar atunci când el este sfinţit, aceea curăţă dorinţa afară de la 
el. Vedeţi? Aceea ia dorinţa afară. El poate fi ispitit, dar El ia dorinţa 
aceea afară. Dar totuşi nu este corect încă. Apoi el este botezat cu Duhul 
Sfânt şi cu Foc (Mat.3: 11-12), curăţat, ars afară, curăţit, şi apoi pus în 
slujba lui Dumnezeu. Sfinţirea (sanctificarea) doar îl pune pe el 
deoparte pentru slujbă. 
 Şi observaţi doar exact cum aceasta vine, mesajul venind: Martin 
Luther, Justificarea; John Wesley, Sanctificarea; Penticostalii, Botezul 
cu Duhul Sfânt. Mesajele, ele sunt în aşa fel, unde nu mai poate fi nici o 
epocă din aceea. Vedeţi? Noi suntem la timpul sfârşitului. Trei stagii... 
Botezul curăţeşte inima cu Duhul Sfânt. 
 Cât de izbitor acum. El ia locurile unde noi urmează să locuim 
prin acelaşi proces. Acum, El a chemat Biserica prin Justificare, a 
chemat-o prin sanctificare, apoi a umplut-o cu Duhul Sfânt şi cu Foc, şi 
El o ia (o duce) prin procesul prin care El Însuşi, Duhul Sfânt Însuşi, 
Fiul lui Dumnezeu, ar putea să locuiască în inima omenească. Acum, 
trebuie să treacă prin aceea mai înainte ca El să vină înăuntru. 
Observaţi, El a făcut lumea (unde acea Mireasă urmează să locuiască 
înăuntru) în acelaşi fel, acelaşi plan al Lui pentru salvare (mântuire). 
 
 *Voi nu trebuie să cunoaşteţi tot lucrul; voi doar trebuie să 
cunoaşteţi o singură Persoană: aceea este Domnul Isus. A-l cunoaşte pe 
El este Viaţa. Aceea este singura Persoană pe care voi trebuie să o 
cunoaşteţi pentru a avea Viaţa Eternă.  Să-L  cunoşti  pe  El,  nu  să 
cunoşti Cartea,  nu să cunoşti crezurile,  ci  să-L  cunoşti  pe  El  este  
Viaţa  Eternă(Ioan.17: 3). Să-l cunoşti pe El ca şi Mântuitor personal, 
să-L cunoşti pe El ca Acela Care te-a umplut cu bunătatea Lui şi cu mila 
Lui (Rom.2: 4), aceea este ceea ce trimite lumea departe de tine, o 
descarcă, o trimite departe, ca şi ţapul din Vechiul Testament care era 
trimis în pustie ca să fie omorât, ca să nu mai fie. 
 Şi chiar lucrul care te-a făcut să păcătuieşti şi să faci lucruri pe 
care tu le făceai, a fost alungat de la tine de preţiosul Lui Sânge care te-a 
sfinţit şi te-a pus deoparte pentru slujba Lui, pentru ca El să poată să 
facă voia Lui prin tine, ca să lucreze prin tine. Este doar atât de 
simplu.... şi să o crezi. 
 



 *Noi vrem, ca tu să fi salvat, prietene. Noi vrem ca tu să fi 
umplut. Ţine minte, tu eşti salvat, desigur. Când tu accepţi pe Cristos tu 
eşti salvat (Marcu.16: 16). Dar tu nu eşti convertit până când tu nu 
primeşti Duhul Sfânt. Acum, voi ştiţi aceea. Aceea este corect. (Luca 
22: 31-32). 
 Isus i-a spus lui Petru în seara lepădării... El era deja salvat. A 
zis, „Acum, după ce tu vei fi convertit, să întăreşti pe fraţii tăi.” Aceea 
este corect. Oh, desigur. Voi aţi acceptat pe Cristos ca Salvatorul vostru. 
Dar când voi sunteţi convertiţi, atunci este când voi sunteţi cu adevărat 
schimbaţi (transformaţi). Aceea este corect. El nu era transformat încă. 
El s-a jurat înaintea Domnului şi s-a lepădat de El, şi totul (Luca22: 54-
62). Dar după convertirea lui... „După ce tu vei fi convertit, întăreşte pe 
fraţi.” Aceea este corect. Este corect? Este ceea ce spune Scriptura, 
oricum. Şi aceea o face corect. Isus i-a spus lui Petru, care l-a urmat pe 
El, şi a scos afară draci (Mat.10: 1-4), şi a făcut minuni, şi toate 
lucrurile, şi a zis, ”Tu nu eşti convertit încă. Dar după ce vei fi convertit, 
atunci să întăreşti pe fraţi.” Aceea este corect. Este adevărat. 
 Dar eu vreau ca voi să primiţi Duhul Sfânt. 
 Acum, este pentru voi. Vedeţi, voi trebuie doar să vă smeriţi, să 
vă deschideţi inima, şi să credeţi cu adevărat. 
 
 *Voi nu sunteţi convertiţi până când voi nu primiţi Duhul Sfânt. 
Şi nici un om nu este cu adevărat convertit până când el nu este 
schimbat (2 Cor. 5: 17), şi el nu a murit faţă de el însuşi, şi Duhul Sfânt 
atunci are control asupra acelei persoane. 
 Oh, cum veţi iubi voi să renunţaţi la lucrurile lumii, atunci când 
Duhul Sfânt vine înăuntru. Cum El vă curăţă pe voi şi vă spală, şi pune 
o dorinţă în voi ca să Îl urmaţi pe El, şi o sete, şi o foame pentru mai 
mult din El, doar inundându-vă. El aduce realităţile. 
 

*Lasă-mă să spun acesta, prietene. Tu mai bine distrugi inamicul 
mai înainte ca el să te distrugă pe tine. Aduceţi înapoi adunările de 
rugăciune de modă veche, pocăinţa de modă veche, când ei stăteau la 
altar până când ei erau morţi şi au terminat cu păcatul (Isaia 57: 15). Tu 
niciodată nu ai văzut o femeie mergând la altar şi murind afară faţă de 
păcat, şi ziua următoare venind înapoi cu părul tăiat, şi cu faţa vopsită. 
Acolo nu este aşa ceva. Duhul Sfânt învaţă, natura o face, natura 
Duhului Sfânt. Tu niciodată nu ai văzut femeile să meargă afară şi 
îmbrăcându-se nepotrivit, să vină înăuntru încercând să se acopere. Voi 



niciodată nu aţi văzut bărbaţi care le era frică să se ridice, pentru că 
mica lui soţie l-ar părăsi sau altceva, din cauză că el a luat iniţiativa. Ei 
bine, bărbaţii erau bărbaţi în zilele acelea. Ei vorbeau; ei erau bărbaţi; ei 
guvernau casele lor. Ei erau capul familiei. 
 

*Prin credinţă noi umblăm. Harul, este ceea ce Dumnezeu a 
făcut pentru voi... Aceea este corect. Voi credeţi pe Dumnezeu. Voi 
credeţi pe Dumnezeu; şi imediat ce vouă vă pare rău, voi sunteţi deja 
iertaţi.  

Cum vorbeam cu un frate ieri, într-un fel a amestecat totul 
asupra acesteia, şi eu am zis, „Uite frate, dacă tu ai spus ceva care a 
rănit simţămintele soţiei tale, imediat ţie îţi pare rău pentru ea, ţie îţi 
pare rău că ai făcut-o, tu deja te-ai pocăit de aceea în inima ta. Aceea 
este corect. Dar tu trebuie să mergi să-i spui ei despre acesta. Tu trebuie 
să mergi să spui, „Scumpo, mie îmi pare rău că am spus aceea.” Atunci 
tu cu adevărat te-ai pocăit.” (Apoc 3: 19). Acum, acela este felul cum 
este cu Dumnezeu. 

Un om care ar merge să spună, „Eu am rănit simţămintele ei, 
aceea nu face nici o diferenţă; eu îi voi spune ei că îmi pare rău, dar mie 
nu îmi pare rău de fapt,” tu eşti un ipocrit. Vedeţi? Aceea este corect. 
Aceea niciodată nu va fi primită de Dumnezeu. 

Ţie trebuie cu adevărat să-ţi pară rău pentru păcatele tale (2Cor. 
7: 9-11; Ezechiel 36: 31). Atunci, când tu ştii că îţi pare rău pentru 
păcatele tale, şi te pocăiești, şi ești botezat în Numele lui Isus Cristos 
pentru iertarea păcatelor tale, tu vei primi iertare, și apoi Duhul Sfânt. 
(Fap.2: 37-38). Vedeţi, doar simplu. Dumnezeu a făcut-o atât de 
simplu. 
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